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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 7. 

 

2024. gada 18. aprīlī.        

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāji – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, Finanšu komitejas vadītāja vietniece Dace 

Cīrule. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska, Gatis Līcis, Dace Cīrule, Juris Jerums. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Iekšējā auditore Viktorija 

Belova,  Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja 

Kristīne Danovska, vadītājas vietnieki Juris Križanovskis, Monta Ābele-Sedliņa, Projektu 

vadītājs Gints Hermanis, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Zemes ierīcības 

inženiere Daiga Ozola, Sociālā darba un sociālās palīdzības nodaļa vadītāja Inese Bērziņa.  

 

Ieinteresētās personas - “Gaismas ielas 19 k-6 dzīvokļu īpašnieku biedrība” pārstāve I.K. 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Grozījumi 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. 

“Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes 

un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu”;  

2. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 

2024. gada otro aktualizāciju;  

3. Par projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” 

realizēšanu;  

4. Par līguma slēgšanu atklāta konkursa “Ķekavas novada pašvaldības ceļu segumu 

remontdarbi” ietvaros;  

5. Komitejas atzinums - Par grozījumu veikšanu Saistošajos noteikumos Nr.25/2021;  

6. PIEBALSOJAMAIS - Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 24.maija 

saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo 

situāciju”;  

7. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 

teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas novadā” precizēšanu;  
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8. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs -Par ieguldīto naudas līdzekļu atmaksu loga 

nomaiņai Zaļajā ielā 5, Baložos;  

9. PIEBALSOJAMAIS - Par sadarbības līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar 

ierobežotu atbildību “Latvijas Valsts ceļi” par gājēju laipas izbūvi un uzturēšanu.  

 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegti vairāki priekšlikumi par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem.  

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un Juris Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 7. PIEBALSOJAMAIS - Grozījumi Ķekavas novada 

pašvaldības 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas 

novadā, neizvērtējot materiālo situāciju”, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 8. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas 

novadā” precizēšanu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

3. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 9. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs -Par ieguldīto 

naudas līdzekļu atmaksu loga nomaiņai Zaļajā ielā 5, Baložos, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 10. PIEBALSOJAMAIS - Par sadarbības līguma 

slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas Valsts ceļi” par gājēju 

laipas izbūvi un uzturēšanu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 18. aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Grozījumi 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. 

“Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:07:30) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Ir sagatavots 

lēmumprojekts par Grozījumiem 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes 

lēmumā Nr.1. “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās 

zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks,  Valts Variks, Daiga Ozola, Edgars 

Melnieks, Karina Putniņa.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Grozījumi 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. 

“Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2024. 

gada otro aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:22:55) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ar Ķekavas novada domes 2022. gada 12.oktobra 

lēmumu “Par aktualizētās Ķekavas novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2030.gadam, 

Ķekavas novada Attīstības programmas 2021.-2027.gadam un Vides pārskata apstiprināšanu” 

veikta Ķekavas novada attīstības programmas 2021.- 2027. gadam investīciju plāna 

apstiprināšana. Saskaņā ar Ministru kabineta 2014. gada 14. oktobra noteikumu Nr. 628 

“Noteikumi par pašvaldību teritorijas attīstības plānošanas dokumentiem” 73. punktu, 

investīciju plānu aktualizē ne retāk kā reizi gadā, ievērojot pašvaldības budžetu kārtējam 

gadam.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Kristīne Danovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks,  

 

Sēdes vadību pārņem Finanšu komitejas vadītāja vietniece Dace Cīrule. 

 

Jautājumu sadaļu turpina –Valts Variks, Kristīne Danovska.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2024. 

gada otro aktualizāciju, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" 

– 2 (Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

Gatis Līcis izsakās par balsojumu – balsoja Par, pasakās un izsaka atzinību Attīstības un 

būvniecības pārvaldei par ieguldīto darbu. 

 

  

3. Par projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” 

realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:54:30) 

 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis. Ķekavas novada dome 2023.gada 25.augustā ir pieņēmusi 

lēmumu  “Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, 

Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu. 

Ķekavas novada pašvaldības 2023. un 2024.gada budžetā projekta “Titurgas PII apkārtējo 

ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai  ir paredzēts 1 000 869,78 EUR. 

Saistībā ar papildus apjomiem Baložu ielas pārbūvei un lietus ūdens novadīšanas sistēmu 

izbūvei papildus nepieciešams finansējums 113 327,10 EUR apmērā projekta realizēšanai. 
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Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Gints Hermanis, Gatis Līcis, Kristīna 

Danovska, Dace Cīrule.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” 

realizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

4. Par līguma slēgšanu atklāta konkursa “Ķekavas novada pašvaldības ceļu segumu 

remontdarbi” ietvaros 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:11:40) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks. Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-

2027.gadam Investīciju plānā 2022.-2024.gadam ir 28.punkts “Ceļu tīkla uzlabojumi novada 

attīstības veicināšanai”. Viens no Ķekavas novada infrastruktūras galvenajiem attīstības 

virzieniem ir sakārtota vide, tāpēc pašvaldībai ir vitāli svarīgs atbalsts investīciju projektu 

īstenošanai. Ķekavas novada pašvaldība ir veikusi publiskā iepirkuma procedūru “Ķekavas 

novada pašvaldības ceļu segumu remontdarbi” (Iepirkuma identifikācijas Nr. ĶNP 2024/12), 

kurā piedāvājumu ar zemāko cenu un atbilstoši iepirkuma noteikumiem iesniedza SIA 

“Roadeks”, ar piedāvāto līgumcenu EUR 493 985,46 tajā skaitā PVN 21%. Ķekavas novada 

pašvaldības budžetā ir paredzēti līdzekļi iepirkuma realizēšanai EUR 352 867 apmērā. 

Papildus nepieciešamais finansējums iepirkuma realizēšanai ir EUR 126 659,69. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Edgars Melnieks, Valts Variks, Māris 

Zelčs, Karina Putniņa.  

 

 Jura Jeruma deputāta pieprasījums (video un audio ierakstā sākas plkst. 01:36:50) - sniegt 

informāciju par ceļa posmiem ar grants segumu, pa kuriem kursē skolēnu autobuss.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par līguma slēgšanu atklāta konkursa “Ķekavas novada pašvaldības ceļu segumu 

remontdarbi” ietvaros, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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5. Komitejas atzinums - Par grozījumu veikšanu Saistošajos noteikumos Nr.25/2021 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:43:30) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts iesniegums no vairākām 

biedrībām  par to, ka Ķekavas novada domes pašvaldības saistošie noteikumi Nr. 25/2021 “Par 

nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu 

Ķekavas novadā”  un saistošie noteikumi Nr. 5/2022 “Pašvaldības līdzfinansējuma 

piešķiršanas kārtība energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu dzīvojamās mājās”  

pēc būtības izslēdz viens otru, biebrības lūdz tajos veikt grozījumus. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Anda Pūriņa, I.K. Valts Variks, Jānis 

Zvaigzne.   

 

Debatē Juris Jerums.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Gatavot lēmuma projektu uz komitejām par grozījumiem SN, neizslēdzot NIN atlaides 

iespēju arī īpašumiem, kas saņem pašvaldības atbalstu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

6. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos 

Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:14:10) 

 

Par jautājumu ziņo Inese Bērziņa.  Ir izstrādāts lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 24.maija 

saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” 

apstiprināšanu. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos 

Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 



7 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:37  līdz plkst. 16:47.   
 

 

7. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju 

uzturēšanu Ķekavas novadā” precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:22:00) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele-Sedliņa. Ķekavas novada dome 2024.gada 13.martā pieņēma 

lēmumu par Ķekavas novada domes saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju 

uzturēšanu Ķekavas novadā” apstiprināšanu. Pēc apstiprināšanas, Saistošie noteikumi nosūtīti 

Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai atzinuma sniegšanai. Ķekavas novada 

pašvaldība ir saņēmusi Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 2024.gada 

11.aprīļa atzinumu ar lūgumu precizēt pieņemtos saistošos noteikumus. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju 

uzturēšanu Ķekavas novadā” precizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

8. Informatīvs -Par ieguldīto naudas līdzekļu atmaksu loga nomaiņai Zaļajā ielā 5, 

Baložos 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:25:10) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Melnieks. Pašvaldībā saņemti iesniegumi par naudas līdzekļu 

atmaksu loga nomaiņai Zaļajā ielā 5, Baložos.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Edgars Melnieks, Jānis Zvaigzne, Andris 

Ceļmalnieks, Dace Cīrule.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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8. Par sadarbības līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas 

Valsts ceļi” par gājēju laipas izbūvi un uzturēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:37:46) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir sagatavots lēmumprojekts par sadarbības līguma 

slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas Valsts ceļi” par gājēju laipas 

izbūvi un uzturēšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Valts Variks, Juris Križanovskis, Andris Ceļmalnieks, Juris 

Jerums.  

 

Debatē Juris Jerums.  

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas 

Valsts ceļi” par gājēju laipas izbūvi un uzturēšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.17:24 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Finanšu komitejas vadītāja vietniece:  (2PARAKSTS) Dace Cīrule 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (3PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


